
ÆldreSagen 
Gørlev 

Referat Fra  

Årsmøde søndag 27. september 2020 

Velkomst ved Merete Lindebjerg. Der blev holdt et minuts stilhed for at mindes 

afdøde formand Flemming Bjerggaard. 

1. Valg af dirigent. 
Borgmester Martin Damm modtog valg som dirigent ved årsmødet. 

2. Beretning om Lokal bestyrelsens arbejde i 2019. 
Merete Lindebjerg forelagde ovenstående, dette blev godkendt. 

3. Forelæggelse af Lokal Bestyrelsens regnskab for 2019 

4. Orientering om Lokal Bestyrelsens fremtidige virke. 
Merete Lindebjerg orienterer om ovenstående. Der er set på forskellige 
lokaler på "Sukkerfabrikken" til brug for "ældresagens Gørlev afdeling" 
dette kunne måske være en mulighed, tages til efterretning. 

5. Indkomne forslag. 
Vedrørende nedskrivning/fremvisning af "medlemskort", det er siden 
februar mdr. blevet vedtaget at der kun skal  "fremvises" medlemskort 
og ingen nedskrivning. 



6. Præsentation af bestyrelsen.  
Bestyrelsesmedlemmer for 2 år: 

Dirigent Martin Damm præsenterer den gamle bestyrelsen. 

På valg er: 
Vagn Lauritsen 

Kirsten Madsen 

Merete Lindebjerg 

Jørgen Martinsen 

ønsker ikke genvalg 

ønsker ikke genvalg 

modtager genvalg som menigt medlem 

ønsker ikke genvalg  

Bestyrelsen foreslår Erling Larsen, Bruno Ahlgren, Bodil Sørensen 
til bestyrelsesmedlemmer. 

7. Valg af 2 suppleanter for 1 år.  

Bestyrelsen foreslår 

1. Suppleant: Kirsten Nielsen 

2.Suppleant: Ryan Sørensen 

8. Eventuelt: 
Merete Lindebjerg fortæller om "Basen" en hyggeklub i Gørlev, der foregår 

hver 2. mandag, som sagt Basen oven på Gørlev træningscenter, Ida 

Holmlund er "Blomsterbinder" og tilbyder sine kreative ideer på Basen, hvis 

nogen skulle være interesseret. 

Vi siger farvel til Kirsten S. Madsen (Kisser), Vagn Lauritsen, 

Jørgen Martinsen, tak for et godt samarbejde i ældre sagen Gørlev. 
 
 
 Underskrevet af  
 Martin Damm Merete Lindebjerg 
 Dirigent Formand   


